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§ 1 Mötets öppnande 
 Ordförande förklarar mötet öppnat.  
 
§ 2 Godkännande av dagordning 

Dagens dagordning innehöll i huvudsak frågan angående trafiksituationen 
kring ett exploaterat Annelund och övriga frågor. 

 
§ 3 Genomgång / godkännande av föregående protokoll 
 Ej behandlat 
 
§ 4 Skrivelser/rapporter 
 LIC rapporterade om en träff mellan VA- och vägsamfälligheterna i syfte att 

kartlägga möjligheterna att få kommunen att ta över vägar och VA. 
Det ryktas att det finns ett lagrum att kommunerna är tvungna att ta hand om 
VA och vägar när man tillåter exploateringar av typ Ekeby-Almby. 
Frågan drivs vidare i samfällighetsgruppen. 
 

§4.1 Annelund 
Stadsbyggnads förslag är att all trafik till ca 35 nya villor i Annelund skall gå 
via Champinjonvägen och Kremlavägen upp till östra delen av Annelund. 
Byggnadsnämnden beslutar i ärendet. Byggnadsnämndens ordförande är 
Jonas Eriksson/mp. 
Ansvarig tjänsteman är Ulf Nykvist. Handläggare är Anne Pettersson. 
På senaste mötet bordlade Byggnadsnämnden ärendet. Se protokoll från 
201004-10, sid 37. 
(http://www.orebro.se/download/18.57dc13aa1280bae607f800010407/Byggna
dsn%C3%A4mnden+apr-10.pdf) 
Protokoll finns på: http://www.orebro.se/2240.html 
 
Meddelande från Byggnadsnämnden 2010-05- 11: Byggnadsnämnden avser 
att behandla ärendet på sammanträdet den 18 maj. 
 

§4.1.1 Invändning 
Heimdal-Skogsbackens samfällighetsförening har invänt mot detta med att i så 
fall: 

• Champinjonvägen måste upprustas för att klara ökad trafik 
• Kremlavägen är ej lämpad för mer trafik och upprustning skulle kräva 

breddning (inlösen av mark) och genomgripande upprustning. 
• Ingen av vägarna är lämplig för tung (bygg) trafik. 

 
För övrigt har vi föreslaget alternativa lösningar. 
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Alternativ 1 
Ny infart öppnas från väg 207 (Hjälmarvägen). Detta är det primära 
alternativet, som skulle klara all trafik, inklusive tung byggtrafik. Upprustning 
av övriga vägar behöver då inte belasta exploateringen. 
 
Alternativ 2 
Trafiken leds på Champinjonvägen rakt upp och en ny anslutning till 
Annelundsområdet ordnas vid västra delen. 
Detta alternativ kräver upprustning av Champinjonvägen och att byggtrafik tas 
in från temporär anslutning till väg 207. 
 
Åtgärder 

• Skrivelse till berörda medlemmar delas ut. 
• Skrivelsen anslås i området. 
• Informationen läggs ut på hemsidan (www.heimdal-skogsbacken.se). 

Länk till Byggnadsnämndens protokoll och medlemmar läggs också ut. 
• RE kontaktar Villaägarföreningen om råd. 
• PN författar förslag till skrivelse till medlemmarna. 
• PN kontaktat Jonas Eriksson och Ulf Nykvist och begär ett möte snarast. 

 
 

§ 5 Ekonomiska läget 
Medlemsläget. Alla medlemmar utom 13:270 har nu betalat sina avgifter. 
13:270 resterar med 125:-. 
Rolf går till Kronofogden med kravet snarast. 13:270 har troligen nu sökt 
byggnadslov för nybyggnation. 

 
§ 6 Vägstatus 

Rolf rapporterade att alla medlemmarna på Murkelvägen nu har betalat 
avgiften för 2009- 2010. Sista medlemmen betalade i förra veckan. I samband 
med inbetalningen påpekade man att Murkelvägen hade mycket gropar och 
behövde åtgärdas. 

Åtgärder kommer att genomföras när övriga grusvägar får nytt grus. 

 
§ 7 Övriga frågor 

Förberedelser för årsmöten. 
Årsmöte kallas till torsdagen 26 augusti, klockan 19.00 i Heimdal. 
Kallelsen och mötet delas i två delar: 

• avslutande årsmöte på "gamla" vägsamfälligheten med beslut om upplösning 
av denna förening. 

• konstituerande årsmöte för den nya samfälligheten. 
 

§ 8 Nästa möte 
LIC kommer att skicka ut kallelse för nästa möte. 

 
§ 9 Mötets avslutande 

Ordförande förklarar mötet avslutat 
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Vid protokollet  Justeras 

 

 

 

_________________  _________________  

Rolf Elsrud Lars-Inge Carlsson 


